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	  	  	  	  	  PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  torsdag den 3 maj 2018, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge centrum     

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Louise Linder, kassör  

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK 

Per Börjel   

Elisabet Thorén 

Rita Ilomäki 

Åsa Karmteg 

Lars Gösta Almgren    

Frånvarande:  Christian Wagner  

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  
	  

§2	   Godkännande	  av	  dagordning	  
	   Dagordningen	  godkändes.	  	  	  
	  
§3	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
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§4	   Presentation	  av	  styrelsen	  	  
	   Åsa	  och	  Lasse	  är	  nya	  i	  styrelsen	  sedan	  årsmötet.	  Det	  genomfördes	  en	  
	   presentationsrunda	  där	  alla	  närvarande	  styrelsemedlemmar	  presenterade	  sig.	  	  

	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  

Carl	  berättade	  om	  senast	  nytt	  från	  KS/KF.	  Vid	  senaste	  KF	  avhandlades	  bland	  annat	  
följande:	  

• Stänga	  av	  Tullinge	  strand	  för	  genomfartstrafik	  april-‐september.	  	  
• Uppmuntra	  kommunanställda	  att	  göra	  felanmälan	  via	  Botkyrka	  kommuns	  app.	  
• TUP	  lämnade	  även	  in	  en	  motion	  om	  säker	  uppställningsplats	  för	  lastbilar	  och	  

arbetsfordon	  i	  Tullinge.	  	  	  
	  

	   Nu	  är	  TUPs	  valsedel	  publicerad.	  Den	  består	  av	  65	  personer	  och	  är	  därmed	  listan	  med	  
	   flest	  Tullingebor.	  Sett	  till	  hela	  Botkyrka	  innehåller	  TUPs	  valsedel	  näst	  flest	  
	   kandidater	  i	  kommunen.	  Alla	  kandidater	  är	  från	  Tullinge	  förutom	  Pia	  Markie	  som	  
	   kommer	  från	  Tullinge	  men	  som	  nu	  bor	  i	  Hallunda.	  	  
	  
	   Vårmarknaden	  blev	  lyckad.	  Vi	  värvade	  nya	  medlemmar	  och	  delade	  ut	  foldrar.	  
	   Stämningen	  var	  bra.	  Även	  S,	  L,	  KD	  och	  M	  deltog	  på	  marknaden.	  	  

	  
Carl	  har	  träffat	  de	  andra	  politiska	  sekreterarna	  i	  Botkyrka	  och	  diskuterat	  valrörelsen.	  
Anteckningar	  från	  detta	  möte	  är	  utskickade	  sedan	  tidigare.	  	  
	  
Carl	  och	  Anders	  tackade	  av	  Jimmy	  Baker	  (M)	  som	  avslutat	  sin	  tjänst	  som	  
oppositionsråd.	  	  
	  
Beslutades	  att	  vi	  ska	  ha	  en	  sommaravslutning	  för	  nämnd-‐,	  fullmäktige-‐	  och	  
styrelseledamöter.	  Det	  ska	  ske	  den	  20	  juni,	  kl	  19	  på	  La	  Serra.	  Alla	  deltagare	  betalar	  för	  
sig	  själva.	  Carl	  undersöker	  om	  det	  finns	  möjlighet	  att	  låna	  en	  avskild	  del	  av	  
restaurangen.	  	  	  
	  
Carl	  redogjorde	  för	  kommunens	  förslag	  på	  nya	  arvodesregler	  som	  bland	  annat	  innebär	  
att	  gruppledaren	  får	  ett	  förstärkt	  arvode	  motsvarande	  40	  %	  av	  en	  riksdagslön.	  	  

	  
§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Anders	  rapporterade	  om	  hemsidan.	  Vi	  har	  färre	  besökare	  på	  hemsidan.	  Det	  är	  ca	  50	  –	  
90	  unika	  besökare	  per	  dag.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  Bland	  annat	  har	  vår	  insändare	  om	  bojkott	  
av	  demokratifirandet	  samt	  Anders	  svar	  på	  olika	  valfrågor	  publicerats.	  Till	  nästa	  vecka	  
har	  Lasse	  blivit	  lovad	  att	  hans	  insändare	  ska	  bli	  publicerad	  i	  Mitt	  i.	  	  
	  
Elisabet	  presenterade	  den	  nya	  foldern	  som	  ska	  skickas	  ut	  till	  alla	  i	  Tullinge.	  	  
	  
Vi	  har	  fått	  ett	  bra	  erbjudande	  på	  billiga	  annonser	  i	  BotkyrkaDirekt	  och	  Elisabet	  har	  
därför	  bokat	  dessa.	  Elisabet	  har	  även	  gjort	  förslag	  på	  två	  olika	  helsidesannonser	  för	  
BotkyrkaDirekt	  och	  Mitt	  i	  med	  början	  i	  slutet	  maj/början	  juni	  samt	  utkast	  till	  en	  affisch	  
(Bekanta	  dig	  med	  Tullingepartiet).	  
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Elisabet	  har	  bokat	  upp	  den	  nya	  affischtavlan	  som	  står	  placerad	  i	  hörnet	  
Nibblevägen/Huddingevägen,	  precis	  vid	  stoppljuset.	  Hon	  har	  bokat	  den	  för	  6	  veckor	  (v.	  
23-‐25	  och	  v.34	  -‐36).	  Sedan	  tidigare	  har	  vi	  även	  bokat	  stora	  affischtavlan	  vid	  
pendeltåget	  v.	  33-‐36.	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
Louise	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  utskickad	  rapport.	  	  	  
	  
Vi	  har	  ökat	  aktiviteten	  på	  Facebook	  med	  fler	  sponsrade	  inlägg.	  Carl	  redogjorde	  för	  
några	  exempel:	  
	  

• Inlägget	  om	  bojkott	  av	  demokratifirandet	  har	  nåtts	  av	  1	  840	  personer.	  Det	  gav	  
243	  klick,	  83	  likes,	  3	  delningar	  och	  56	  kommentarer.	  

	  
• Inlägget	  om	  en	  bättre	  pendeltågsstation	  med	  två	  uppgångar	  har	  nåtts	  av	  1	  339	  

personer.	  Det	  gav	  80	  länkklick,	  60	  likes,	  3	  delningar	  och	  7	  kommentarer.	  	  
	  
• Inlägget	  om	  en	  simhall	  i	  Tullinge	  har	  nåtts	  av	  1	  044	  personer.	  Det	  gav	  76	  

reaktioner,	  32	  kommentarer	  och	  1	  länkklick.	  	  
	  
	   Icke	  sponsrade	  inlägg	  nås	  av	  ungefär	  100-‐200	  personer.	  	  
	   	  
§7	  	   Valrörelsen	  2018	  	  	  
	  	   Mikael	  Bodner	  har	  fotograferat	  de	  första	  personerna	  på	  valsedeln	  samt	  de	  nya	  i	  
	   styrelsen.	  Alla	  som	  har	  fotograferats	  kommer	  att	  få	  mejl	  med	  sina	  bilder	  för	  att	  sedan	  
	   välja	  ut	  de	  som	  blev	  bäst.	  	  	  
	  
	   Beslutades	  om	  valupptakt/valarbetarmöte	  i	  samband	  med	  invigning	  av	  valstugan	  13	  
	   augusti.	  
	  
	   Beslutades	  att	  Skansentåget	  ska	  köras	  lördagen	  den	  1	  september,	  kl	  10-‐15	  mellan	  
	   Tullinge	  C	  och	  Maden.	  Carl	  bokar	  tåget.	  	  
	  
	   Beslutades	  om	  aktivitetsplan	  och	  del	  och	  av	  budget	  för	  valrörelsen.	  
	  

	   Vattenflaskor	  ska	  delas	  ut	  vid	  Stendal	  i	  juli.	  	  
	  
	   Hussein	  ska	  hjälpa	  oss	  att	  sätta	  upp	  valaffischer.	  Per	  undersöker	  vad	  som	  gäller	  med	  

	   försäkringsfrågan.	  	  
	  
§8	  	   Rapport	  från	  Dialogforum	  Tullinge	  12	  april	   
	   Anders	  rapporterade	  från	  dialogform	  i	  Falkbergsskolan	  12	  april.	  Mötet	  handlade	  om	  
	   trygghet.	  Tyvärr	  var	  det	  ett	  segt	  och	  avslaget	  möte	  med	  få	  deltagare	  där	  de	  flesta	  var	  
	   äldre	  personer.	  	  
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§9	   Rapport	  från	  utfrågning	  med	  SPF	  18	  april	  	  
	   Anders	  rapporterade	  från	  SPFs	  politikerutfrågning	  på	  Tumba	  scenen	  den	  18	  april.	  Alla	  
	   nio	  partier	  från	  kommunfullmäktige	  var	  representerade.	  Alla	  utom	  (S)	  och	  (V)	  var	  
	   eniga	  om	  att	  LOV	  borde	  införas	  i	  Botkyrka	  kommun.	  Utfrågningen	  var	  en	  lugn	  
	   tillställning	  utan	  hetsiga	  replikskiften.	  	  	  
	  
§10	   Camillas	  förslag	  om	  att	  kartlägga	  opolitiska	  aktiviteter	  i	  Tullinge	  
	   Diskuterades	  gällande	  om	  vi	  ska	  ge	  ett	  uppdrag	  till	  Inger	  Bergman	  att	  ”dammsuga”
	   anslagstavlor	  i	  kommunen	  för	  att	  hålla	  reda	  på	  opolitiska	  aktiviteter.	  Tanken	  är	  god	  
	   men	  det	  finns	  svårigheter	  med	  hur	  detta	  ska	  administreras	  rent	  praktiskt.	  Eftersom	  
	   att	  tiden	  till	  valet	  är	  kort	  avvaktar	  vi	  med	  detta	  förslag.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  undersöka	  om	  vi	  kan	  koppla	  TUPs	  Facebook-‐flöde	  till	  vår	  hemsida	  
	   d.v.s.	  att	  som	  postas	  på	  Facebook	  också	  ska	  komma	  upp	  direkt	  på	  hemsidan.	  	  
	  
§11	  	   Nya	  PUL	  -‐	  vad	  gäller	  för	  oss?	   
	   Camilla	  berättade	  den	  nya	  dataskyddsförordningen,	  GDPR.	  Beslutade	  att	  vi	  måste	  
	   undersöka	  vad	  som	  gäller	  och	  anpassa	  oss	  till	  det.	  	  
	  
§12	   Information	  från	  Per	  och	  Christian	  om	  samhällsbyggnadsnämnden	  	  
	   TUPs	  ordinarie	  ledamot	  i	  samhällsbyggnadsnämnden,	  Per,	  berättade	  om	  
	   nämndarbetet.	  Det	  fanns	  även	  möjlighet	  att	  ställa	  frågor	  till	  Per.	  
	  
	   Samhällsbyggnadsnämnden	  är	  en	  tung	  nämnd	  med	  många	  ärenden	  som	  kan	  delas	  
	   upp	  i	  politiska	  ärenden	  och	  myndighetsutövning.	  Debattklimatet	  har	  blivit	  bättre	  
	   sedan	  Gabriel	  	  Melki	  tog	  över	  som	  ordförande	  efter	  Peter	  Nyberg.	  Tyvärr	  är	  det	  stor	  
	   personalomsättning	  och	  låg	  kompetens	  i	  förvaltningen.	  Ett	  väsentligt	  problem	  i	  
	   nämnden	  är	  svårigheten	  för	  ledamöter	  att	  väcka	  ärenden.	  
	  
§13	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Det	  fanns	  inga	  övriga	  ärenden.	  
	  
§14	   Nästa	  möte/Avslutning	  

Nästa	  möte	  beslutades	  till	  måndag	  4	  juni	  kl	  18:30,	  på	  Medborgarkontoret.	  
	   Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  
	  
	  
	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  
	  
	  
	  


